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Cross sektions möte 

Protokoll 2022-10-04 
 

Närvaro: Camilla Hofvander, Kjell Holmberg, Martin Larsson, Fredrik Gahm, Henrik Nyblom, 

Tommi Männikkö, Ingela Sjöstedt, Rickard Hofvander. 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av sekreterare 

 

3. Godkännande av dagordning 

 

4. Genomgång av föregående Protokoll  

 

5. Ekonomin  

 

Ekonomin har kommit upp i balans och ser bättre ut än 2021. Ser ut att hamn på plus minus 

noll. 

 

6. Styrelsen informerar 

 

a) Låskolvar är bytta, nycklar utdelade. 

 

7. Crossektionen verksamhet. Vad har hänt O vad är på G 

 

a) Banbesiktning planer i höst, se Övrigt. 

 

 

8.  Stora O lilla banan 

 

a) På arbetsdagen tömde vi bevattningssystemet och öppnade alla kranar. 

Vattenpumpen rullade vi in i garaget. 

b) Helgen efter enduro älgjakten tävlingen börjar vi med banjobbet.   

c) Ny 90 slang ska dras från dammen upp till skarven till lilla banan.  

 

 

9. MASKINER & REDSKAP 

 

a) Inget att rapportera 

 

10. Lokaler O området runt banorna.   

 

a) På städdagen hann vi städa/rensa ur boden så nu kan vi börja flytta ur 

kontoret.   

 

11.  Cross skolan 

  

a) Inget nytt 
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12.  U-J.  

a) Inget nytt. 

 

13.  S/E/Serien: Fredrik G har ordet 

 

a) Varberg och Uddevalla tävlingar har gått, vi har tagit 2 3e platser och har en 

andra plats totalt i serien. 

b) Degerfors MK har betalt sin sanktionsavgift. 

c) Serielaget får fortsätta köra spinning på Forma med Gahm.  

d) Avslutning med laget planeras. 

 

 

14.  Motion 

 

a) Inget nytt 

 

 

15.  Övriga frågor. 

 

a) MX ansvariga – Magnus tänker, Camilla kommer inte ha 2 poster, Kjell kvar, 

Annica fortsätter, Barn ungdom Carro fortsätter, Camilla avvaktar, Motions 

vakant, mini-mx tar vi bort, serielagansvarig avvaktar lite om milersättning, Kiosk 

ansvarig Carro forsätter, Miljöansvarig - Magnus hör med Robban, webbansvar 

vi får höra med Fredrik, Områdesansvariga - Camilla hör med grabbarna. 

Crosskoleansvarig Anders ska höras med.  

b) Hur ska vi göra med reseersättning till nästa år. 18:50kr rimmar inte med 

dieselpriset. Vad kan vi som klubb göra? 

c) Hur många tävlingar ska vi ha 2023 – Vi bordlägger med målet att försöka ha 3 

tävlingar nästa år. 

d) Hur ska vi ställa oss till Fiddy på lilla banan – Vi har just nu ingen verksamhet 

(banunderhåll) som klarar av fiddy i klubben. 

e) Inköp 2023 – Vad behöver vi köpa in inför nästa år?  (tex ny frys, koner till 

crosskolaträningen mm.) 

f) Duo MX/Enduro ska förtydligats att det bara gäller vuxna. MX får ta upp det 

med styrelsen och med Enduro sektionen. 

g) Inköps ersättningar ska mailas till ekonomiansvarig och kvitton ska till också 

förmedlas dit. 

 

 

16. Nästa Cross sektionsmöte  

  

a) Nästa månadsmöte tisdagen 1 nov, 18:00. 

 

  

 

17. Mötet avslutas   


